

## ANNEX A

No. 4757. BERNE CONVENTION FOR THE PROTECTION OF LITERARY AND ARTISTIC WORKS SIGNED ON 9 SEPTEMBER 1886, COMPLETED AT PARIS ON 4 MAY 1896, REVISED AT BERLIN ON 13 NOVEMBER 1908, COMPLETED AT BERNE ON 20 MARCH 1914, REVISED AT ROME ON 2 JUNE 1928, AND REVISED AT BRUSSELS ON 26 JUNE 1948<sup>1</sup>

No. 11847. CONVENTION OF PARIS FOR THE PROTECTION OF INDUSTRIAL PROPERTY OF MARCH 20, 1883 REVISED AT BRUSSELS ON DECEMBER 14, 1900, AT WASHINGTON ON JUNE 2, 1911, AT THE HAGUE ON NOVEMBER 6, 1925, AT LONDON ON JUNE 2, 1934, AND AT LISBON ON OCTOBER 31, 1958. DONE AT LISBON ON 31 OCTOBER 1958<sup>2</sup>

## SUCCESSION

*Notification received by the Government of Switzerland on:*

27 July 1976

BAHAMAS

(With retroactive effect from 10 July 1973, the date of the succession of State.)

*Certified statement was registered by Switzerland on 7 September 1976.*

## ANNEXE A

N° 4757. CONVENTION DE BERNE POUR LA PROTECTION DES ŒUVRES LITTÉRAIRES ET ARTISTIQUES SIGNÉE LE 9 SEPTEMBRE 1886, COMPLÉTÉE À PARIS LE 4 MAI 1896, RÉVISÉE À BERLIN LE 13 NOVEMBRE 1908, COMPLÉTÉE À BERNE LE 20 MARS 1914, RÉVISÉE À ROME LE 2 JUIN 1928 ET RÉVISÉE À BRUXELLES LE 26 JUIN 1948<sup>1</sup>

N° 11847. CONVENTION DE PARIS POUR LA PROTECTION DE LA PROPRIÉTÉ INDUSTRIELLE DU 20 MARS 1883 RÉVISÉE À BRUXELLES LE 14 DÉCEMBRE 1900, À WASHINGTON LE 2 JUIN 1911, À LA HAYE LE 6 NOVEMBRE 1925, À LONDRES LE 2 JUIN 1934 ET À LISBONNE LE 31 OCTOBRE 1958. CONCLUE À LISBONNE LE 31 OCTOBRE 1958<sup>2</sup>

## SUCCESSION

*Notification reçue par le Gouvernement suisse le :*

27 juillet 1976

BAHAMAS

(Avec effet rétroactif au 10 juillet 1973, date de la succession d'Etat.)

*La déclaration certifiée a été enregistrée par la Suisse le 7 septembre 1976.*

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 331, p. 217, and annex A in volumes 489, 551, 632, 642 and 894.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. 828, p. 107, and annex A in volume 917.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 331, p. 217, et annexe A des volumes 489, 551, 632, 642 et 894.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. 828, p. 107, et annexe A du volume 917.